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12. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 30. 09. 2024  

 

Ing. Kolesár: 

Od 3. marca 2021, Dodatkom č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu 129 o parkovaní a státí 

vozidiel na miestnych komunikáciách atď., bola povolená možnosť nákladným automobilom 

parkovať na parkoviskách v meste. Okrem iného aj na parkovisku pri zimnom štadióne. Pri 

zimnom štadióne ale na Varichovskej ulici je vedľa parkoviska aj odstavný pás, ktorý je 

akoby súčasťou cestnej komunikácie. Dochádza tam, nazvime to k nedorozumeniam, čo treba 

vlastne chápať pod pojmom parkovisko pri zimnom štadióne. Pretože odstavný pás 

Varichovskej ulice, tej cesty na Varichovskej ulici využívajú tam bývajúci občania, ale na 

tomto páse parkujú aj nákladné automobily. Avšak, je otázka, či tento pás je parkoviskom. 

Pretože na Varichovskej ulici pri zimnom štadióne je aj stavba, ktorá svojim charakterom 

napĺňa pojmové znaky parkoviska. Preto prosím, aby sa táto vec vyjasnila a buď, aby ten 

odstavný pás bol označený ako parkovisko ak to spĺňa náležitosti stavby parkovisko, alebo 

aby potom bolo zabezpečené, aby nákladné automobily v súlade s všeobecne záväzným 

nariadením parkovali na parkovisku, nie na odstavnom páse. 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, bude to potom úlohou, aby došlo k priamemu označeniu tejto časti. Viem, o ktorej 

lokalite hovoríme. Treba povedať aj to, že túto časť využívajú na odstavenie aj nákladných 

vozidiel tam žijúci obyvatelia a treba zase povedať aj to, aby sme boli maximálne féroví 

k celej časti Vojenské lúčky aj k ostatným obytným častiam, že predmet alebo miesto 

parkovania tam žijúcich obyvateľov je v zmysle podmienok stavebného konania na 

odstavných plochách, ktoré sú priamo na pozemku, prípadne v blízkosti. Viem, ako je 

dimenzovaná cesta a viem ako sú dimenzované zelené pásy aj odstavné plochy obyvateľov 

tam žijúcich tejto časti, lebo sám tam bývam, tak viem, že táto plocha a to mi potvrdíte, aj 

historicky sa využívala skôr na parkovanie pre návštevníkov zimného štadióna, pre 

návštevníkov parku, prípadne pri väčších akciách, ktoré organizovalo mesto. Ale áno,  je to 

podnet, ktorý slúži k tomu, aby sa vyšpecifikovalo, aby nedochádzalo k nedorozumeniam. 

Bude to potrebné doriešiť celý systém týchto parkoviskových zmien, ktorý bol zavedený od 3. 

marca 2021, bol prekonzultovaný s dopravným inšpektorátom. Takže áno, pristúpi sa k tomu, 

aby sa to vyšpecifikovalo. 

 


